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                                   P R O T O K Ó Ł   Nr IV/06  
 
z  czwartej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu 27 lutego 
2007  roku w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnego 
Grzegorza Wawrzonkowskiego  - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 10 - zakończono o godz. 12 00. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 14 
Nieobecny radny Robert Otłowski  

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pani Barbara Kordalska      - Skarbnik Gminy 
3  Kierownicy referatów UG 
4. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
4. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 33 
5. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -  10 
6. Przedstawiciele rodziców dzieci PSP Łukowo w osobach: 
 - Pani Aneta Tabęcka  
 - Pani Barbara Lipowska 
 - Pani Beata Zielińska  
 
 

P R Z E B I E G     O B R A D :  
                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski  otwierając 

obrady przywitał wszystkich  radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.             
          Na podstawie listy obecności radny Wawrzonkowski  stwierdził quorum 
radnych władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił 
radnych  o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad.  
Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny w następującym brzmieniu:  
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z III zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.   
5. INTERPELACJE  RADNYCH. 



 2 

6. Uchwalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
a) dyskusja, 
b  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania  

nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia, a takŜe wysokości, szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego. 

7. Uchwalenia zmian w Statucie Gminy Karniewo. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Karniewo. 

8. Rozpatrzenie zmian w strukturze organizacyjnej Urzędu Gminy. 
    a)  dyskusja, 
    b)  podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół i Placówek w Karniewie, 
9. Zajęcie stanowiska w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Łukowie. 
     a) dyskusja, 
     b) podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Łukowie. 
10. Uchwalenie planu pracy Rady i stałych Rady na 2007 rok. 
      a) dyskusja, 
      b) podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy oraz stałych 

komisji Rady Gminy Karniewo na 2007 rok. 
11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   a)  utworzenia Celowego Komunalnego Związku Gmin Regionu        
Ciechanowskiego,                                                                                          
b) wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi 
Makowskiej, 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie obrad.       
 

 
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest 
do wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad. 
Poprosił o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie 
bez odczytywania przyjęli protokół z III zwyczajnej sesji, odbytej w dniu 28                    
grudnia 2006 roku.  
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Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy zabierając głos powitał nowo  wybranych 
sołtysów : 

1. Panią BoŜenę Załoga – sołtysa sołectwa Zalki Dąbrowe 
2. Pana Stanisława Ozdarskiego – sołtysa sołectwa Łukowo, 
3. Pana Waldemara Bartosiaka – sołtysa sołectwa śabin Kaniewski.      

Następnie Pan Stopa przedstawił  informację o działalności Wójta Gminy 
w okresie międzysesyjnym.  

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  

(informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
 
Ad.pkt.5. 
   
 Radny Andrzej Chełchowski – na odcinku drogi Chełchy Iłowe – Zaręby 
wszystkie uchybienia były remontowane. Okazuje się, Ŝe znowu powybijały się 
doły. Dalsze łatanie dróg nie przynosi Ŝadnych rezultatów. Trzeba zrobić nowy 
dywanik. Czy i kiedy będzie to moŜliwe?. 
 Radny Jerzy Szymański – drogą przez Maluchy kursują trzy autobusy. 
Jest to droga przelotowa. Jeździ nią kilka mleczarek po odbiór mleka od 
rolników. Aktualnie droga jest nieprzejezdna. Proszę o ujęcie remontu tej drogi 
w bieŜącym roku.  
 Radna Danuta Karkowska – w naszej części gminy nie ma moŜliwości 
załoŜenia neostrady. Pisaliśmy prywatnie ale od września ubiegłego roku nic w 
tym zakresie się nie zmieniło. Konieczna jest poprawa mocy technicznej w 
telekomunikacji. Internet w obecnych czasach staje się niezbędny. Czy jest 
moŜliwość interwencji Wójta do telekomunikacji w tej sprawie? 
 
 PoniewaŜ radni więcej interpelacji nie zgłaszali – Przewodniczący Rady 
poprosił Przewodniczących stałych komisji Rady o przedstawienie informacji o 
swojej działalności.  
 Radna Barbara Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła swoje 
posiedzenie w dniu 22 lutego, na którym zaopiniowano materiały sesyjne w 
przedmiocie: 
a)  projekt regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2007 rok. 
b)  projekt zmian w Statucie Gminy Karniewo. 
oraz projekty uchwał  w sprawach: 
- utworzenia Celowego Komunalnego Związku Gmin Regionu            

Ciechanowskiego, 

-  wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi  Makowskiej, 

- likwidacji Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Placówek w 
Karniewie, 

- zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Łukowie. 
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  Przedstawione projekty uchwał uczestnicy posiedzenia zaopiniowali 
pozytywnie, z wyjątkiem projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji PSP w 
Łukowie, którą zaopiniowano pozytywnie ale przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”. Komisja opracowała i przyjęła plan pracy komisji na 2007 rok.  
  
 Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu             
i Finansów na posiedzeniu w dniu 21 lutego analizowała równieŜ wszystkie 
projekty uchwał. Długo dyskutowano na temat likwidacji szkoły w Łukowie. 
Uznano, iŜ jest to złoŜony temat. Sugerowano, Ŝe jeŜeli dojdzie do likwidacji 
szkoły to trzeba podjąć takie staranie by nie doprowadzić tego budynku do 
zdewastowania. W sesji uczestniczy troje rodziców, których dzieciaki 
uczęszczają do tej placówki. Są one reprezentantami tej szkoły, Ŝe los tej szkoły 
nie jest rodzicom obojętny. Komisja przy jednym głosie „wstrzymującym się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji PSP w 
Łukowie. Pozostałe projekty uchwał  zaopiniowano pozytywnie .  
 Ponadto opracowano i przyjęto plan pracy komisji na rok 2007. 
  
 Radny Andrzej Chełchowski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 
Przemysłu i Usług, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej.  
Projekty uchwał omawiane na posiedzeniu w dniu 21 lutego, a będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji zostały przez komisje zaopiniowane 
pozytywnie. Sprawa zamiaru likwidacji PSP w Łukowie była juŜ kilkakrotnie 
omawiana. Komisja przyjęła plan pracy na rok 2007.  
 
 Radna Jadwiga Witkowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
poinformowała, Ŝe na posiedzeniu w dniu 24 lutego Komisja dokonała analizy 
wykonania zadań inwestycyjnych związanych z modernizacją dróg gminnych w 
Zakrzewie, Czarnostowie, Krzemieniu i Szwelicach, które były realizowane w 
m-cu październiku 2006 roku. śadnych uwag nie wnoszono. Ponadto komisja 
opracowała i przyjęła plan pracy oraz plan kontroli na rok 2007.   
  
Ad.pkt.6. 
 
 Przewodniczący Rady zabierając głos w przedmiotowej sprawie poprosił, 
by państwo radni dopisali w § 5 w punkcie 4 słowo „ponadto”. 
 PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu radny Grzegorz 
Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały, z uwzględnieniem proponowanej 
zmiany.  

 Rada jednomyślnie podjęła uchwałę Nr IV/14/07 w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania  nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia, a takŜe wysokości, szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, stanowiącą załącznik nr 2 
do protokółu.  
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Ad.pkt.7.    
 
Pan Józef Stopa – Wójt Gminy zabierając głos powiedział, Ŝe po 

głębokiej analizie funkcjonowania urzędu gminy doszliśmy do wniosku, Ŝe 
dyrektor szkoły jest pracodawcą dla nauczycieli. Tu ZEAS nie ma Ŝadnego 
wpływu. Osoba będąca Dyrektorem ZEAS-u była dyrektorem dyrektorów. 
Praktycznie o wszystko dyrektorzy placówek szkolnych przychodzą do Wójta. 
Musi być jednak zatrudniona osoba, która będzie zajmowała się prowadzeniem 
spraw oświatowych, zbieraniem danych od dyrektorów itp. W takiej sytuacji 
będzie równieŜ prosta zastępowalność. JeŜeli wszystko będzie w ramach 
struktury organizacyjnej urzędu nie będziemy musieli zlecać kontroli finansowej 
biegłemu rewidentowi, który za dokonanie kontroli Ŝyczy sobie powaŜne kwoty.  
Dlatego dokonanie takiej zmiany wymaga najpierw wprowadzenia zmian w  
Statucie Gminy.  

Dyskusji w tym punkcie nie prowadzono.  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. Radni jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr IV/15/07 w sprawie zmian w Statucie Gminy Karniewo, 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokółu.     

 
Ad.pkt.8.   
 
 PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu w dyskusji, po odczytaniu projektu 
uchwały, radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr IV/16/ w sprawie likwidacji 
Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Placówek w Karniewie, 
stanowiącą załącznik nr 4 do protokółu. 
   
Ad.pkt.9.    
 
 Zamiar likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Łukowie jest sprawę 
bardzo złoŜoną – powiedział Przewodniczący Rady Gminy.  
 Nie ja ruszyłem sprawę likwidacji szkoły – stwierdził Pan Józef Stopa. Ja 
za to dostałem wiele od mieszkańców. Wszyscy chcemy drogi, oświetlenie 
uliczne itp. Ja juŜ w poprzedniej kadencji mówiłem Ŝe tak będzie. Nie będę 
optował za takim czy innym stanowiskiem. Ja chcę rzetelnie i uczciwie 
wydatkować środki budŜetowe. Jeśli nie będzie takiej uchwały, to zbędna jest 
nasza dyskusja. Więcej dzieci tam nie będzie. W roku szkolnym 2007/2008 
będzie 34 uczniów w 7 oddziałach szkolnych. My do końca maja musimy 
dyskutować, by szkoła mogła być zlikwidowana. Wójt dziś nie powie co zrobić 
z budynkiem. Mówię – to jest nasz majątek. Tam mieszkają mieszkańcy. 60 % 
naszego budŜetu wydajemy na oświatę. My z Państwem Dyrektorami szkół 
dyskutowaliśmy na ten temat, gdzie padały stwierdzenia, Ŝe nauczanie dzieci 
przy tak mało liczebnych   klasach jest bardzo trudne. Dzieci nie mają Ŝadnej 
motywacji do nauki. JeŜeli do jutra nie będzie podjętej takiej uchwały, to 
zamyka się dyskusja i szkoła będzie nadal funkcjonowała. Dzieci będą miały 
zapewniony dowóz. W autobusie są opiekunowie.  JeŜeli nie będzie takiej woli 
radnych – to trudno.  
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 Zdaniem radnego Grzegorza Wawrzonkowskiego ta sprawa jednych łączy 
drugich dzieli. Jest to problem złoŜony.  
 Z rozmów prowadzonych z rodzicami wynika – informował radny Michał 
Jasiński, Ŝe chcą oni by ta szkoła funkcjonowała jeszcze przez jeden rok. JeŜeli 
liczba dzieci spadnie poniŜej 30 osób, to ta szkoła straci sens funkcjonowania. 
300 tyś. zł.. Jakie jest wydawane na utrzymanie tej placówki to tylko ok. 5 % 
środków wydawanych na oświatę. 
 Radny Andrzej Chełchowski zapytywał ile kosztuje utrzymanie dziecka w 
szkole w Łukowie. W roku ubiegłym odeszła część pracowników, pozostali 
praktycznie staŜyści.   
 Nie moja rolą jest uzasadniać, czy ta szkoła ma być czy nie – stwierdził 
Wójt Gminy. Szósta klasa w czerwcu odejdzie, pozostanie łącznie z klasą 
zerową 34 dzieci. Muszą być klasy łączone bo jak prowadzić zajęcia lekcyjne 
jeśli w klasie jest jeden lub dwóch uczniów. Nauczyciel staŜysta zatrudniany jest 
na 1 rok , bo taki jest wymóg ustawowy. Po roku musi otrzymać druga umowę, 
a ta przy zwolnieniu pociąga juŜ większe konsekwencje finansowe.   
 Pani Jadwiga Pijanowska – Dyrektor PSP w Łukowie poinformowała, Ŝe 
obecnie do szkoły łącznie z klasą „O” uczestniczy 46 dzieci. Od września będzie 
34 uczniów. JuŜ są klasy łączone. Piąte i szóste klasy nie są łączone. 
Zatrudnionych jest 7 nauczycieli gdzie 1 będzie miał prawo do 9-cio 
miesięcznej odprawy. Jest dwóch nauczycieli dyplomowanych. Zatrudniając 
nauczycieli staŜystów są znacznie mniejsze koszty i na czas określony. 
Nauczyciel kontraktowy musi juŜ otrzymać umowę na czas nieokreślony i 
podlega on pod kodeks pracy.  
 My juŜ długo dyskutujemy i analizujemy temat likwidacji placówki – 
mówił radny Grzegorz Wawrzonkowski.  Dzisiaj mamy podjąć decyzje o 
zamiarze a nie o likwidacji. Dlatego proszę, by nie zakładać juŜ dziś, ze juŜ jest 
likwidacja. Zastanawiające jest dlaczego rodzice chcą tą placówkę utrzymać 
jeszcze przez rok. Co to wszystkim da. My jako radni musimy tak działać by 
finanse były właściwie wydatkowane.  
 Następnie Pani Teresa NoŜykowska – główna księgowa ZEAS-u 
przedstawiła wysokość kwot jakie są przeznaczane na utrzymanie 
poszczególnych placówek oświatowych funkcjonujących na terenie gminy 
Karniewo.  
 Przewodniczący Rady poprosił  mieszkańców wsi Łukowo o zabranie 
głosu.  
 Pan Stanisław Ozdarski – sołtys wsi Łukowo stwierdził, Ŝe w Łukowie 
likwiduje się wszystko – SKR, poczta, drogi są w fatalnym stanie – tak jakby 
tam nie było mieszkańców. Trzeba pamiętać, Ŝe tam mieszkają i pracują ludzie. 
 Radna Jadwiga Witkowska uznała, Ŝe jak było likwidowane przedszkole 
w Szwelicach nikt się nie martwił co będzie z pracownikami. Pracownicy znajdą 
sobie pracę. Zajmijmy się lepiej nauczaniem dzieci, bo to chodzi o dobro 
dziecka, a nie nauczyciela. 
 Pani Aneta Tabęcka – w swojej wypowiedzi podkreśliła, Ŝe jej dziecko 
uczęszcza  do II klasy szkoły podstawowej w Łukowie. W naszej miejscowości 
jest wszystko zamykane. Dzieci się boja przejść do szkoły w Karniewie. 
Przystanków autobusowych nie ma. Czy to wiatr czy deszcz muszą po 6 rano 
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czekać na autobus pod gołym niebem. Stoją przy słupkach. Myślimy, Ŝe nas 
poprze wieś. To jest dla nas zabytkiem. Do tej szkoły chodzili nasi rodzice, my a 
teraz nasze dzieci. My nie pozwolimy na zamkniecie tej szkoły. Jeśli będzie 
trzeba ściągniemy nawet telewizję.  
 Sprawę dowoŜenia dzieci i przystanków autobusowych moŜna ustalić 
później – mówił radny Grzegorz Wawrzonkowski. Teraz mówimy o zamiarze 
likwidacji. My jako radni gminy musimy zastanawiać się nad wszystkim, jakie 
będą środki na drogi itp.  
 Radna Beata Jackowska podkreśliła, Ŝe wysłuchała głosów rodziców, 
głosu Przewodniczącego Rady. Chciałabym by konsekwencją tego zamiaru było 
coś zobowiązującego, coś trzeba tym ludziom zapewnić, zagwarantować.  
 Zdaniem radnej Jadwigi Witkowskiej przy likwidacji szkoły podstawowej 
w Zelkach Dąbrowych było obiecane, Ŝe będzie zrobiona droga. Jest juŜ 
wykonane całościowo.   
 Ja sobie zdaję sprawę, Ŝe mój głos będzie subiektywny – uznał radny 
Rady Powiatu Wiesław Lipowski. Chciałbym by tez tu chodziły moje wnuki. 
Wiem, Ŝe w Karniewie dzieci mają najwięcej ale i najdroŜej. Część naszych 
dzieciaków pójdzie do Szkoły w Gołyminie i subwencja pójdzie tam. Środki nie 
przyjdą do naszego budŜetu i stracimy to bezpowrotnie. Słyszę stwierdzenia, Ŝe 
to jest dla dobra gminy – kto to jest, a moŜe to są wszyscy mieszkańcy. My 
powinniśmy prowadzić działalność dla dobra mieszkańców.  
 Dla dobra gminy – kto to powiedział, zapytywał Pan Józef Stopa. My 
rozpoczynamy dyskusję. Ja nie chce nikogo namawiać ani agitować. Nikt z 
gminy na pewno tak nie powiedział.  
My mamy wyrok sądowy na lokale socjalne. My musimy albo płacić albo 
wybudować dom. Gmina jest przecieŜ dla dobra wszystkich mieszkańców.     
 UwaŜam, Ŝe juŜ powiedzieliśmy sobie wszystko co jest moŜliwe – uznał 
Przewodniczący Rady Gminy. Odpowiedzialni radni potrafią i wysłuchać. 
Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych jest umówiona na 
spotkanie. 
 Czy radni mogą prowadzić dyskusje z mieszkańcami na ten temat  - 
zapytywała radna Beata Jackowska. 
 Z wypowiedzi Radcy Prawnego wynikało, ze kaŜdy radny utrzymuje stałą 
więź z wyborcami.  
 Sądzę, Ŝe juŜ wyczerpaliśmy wszystko – uznał Przewodniczący Rady. 
Następnie odczytał projekt uchwały. Radni 12 głosami „za”, przy 1 
„wstrzymującym się” i przy 1 „przeciwnym” podjęli uchwałę Nr IV/17/07  w 
sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Łukowie, 
stanowiącą załącznik nr 5 do protokółu.   
  
Ad.pkt.10 
 
 Głosów w dyskusji w przedmiotowej sprawie nie zabierano. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.  
Radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr IV/18/07 w sprawie planu pracy Rady 
Gminy oraz stałych komisji Rady Gminy Karniewo na 2007 rok, stanowiąca 
załącznik nr 6 do protokółu. 
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Ad.pkt.11 
 
 PoniewaŜ nie zabierano głosów w dyskusji, radny Grzegorz 
Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia Celowego 
Komunalnego Związku Gmin Regionu Ciechanowskiego. Radni jednogłośnie. 
podjęli uchwałę Nr IV/19/07 w sprawie utworzenia Celowego Komunalnego 
Związku Gmin Regionu Ciechanowskiego. 
 (uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokółu) 
 Następnie radny Waldemar Zając – Zastępca Przewodniczącego Rady  
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do 
Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Makowskiej.  
 Na przedstawiciela zaproponowano Przewodniczącego Rady. 
 W wyniku przeprowadzonego głosowania rada jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr IV/20/07 w sprawie wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia 
Związku Gmin Ziemi Makowskiej – stanowiącą załącznik nr 8 do protokółu.  
  
Ad.pkt.12 
 

 Pan Wójt udzielając odpowiedzi na zgłoszone interpelacje powiedział             
m. inni, Ŝe jeszcze nie ma uchwalonego budŜetu gminy. Uczestniczę w 
zebraniach wiejskich, gdzie najczęściej stawiane są wnioski i remonty dróg z 
jednoczesnym  stwierdzeniem „ale moja droga musi być zrobiona”. Chciałbym 
by te ciągi drogowe w okresie najbliŜszych 4 lat zostały utwardzone, byśmy 
mieli taki osąd, Ŝe sukcesywnie będziemy to robili. Skąd autentycznie brać na to 
wszystko pieniędzy. Proszę o trochę spokoju. W miesiącu marcu będzie 
uchwalony budŜet i będą  ustalone drogi do remontowania.  
 Noestrada – teraz to jest prywatna firma mówił Pan Stopa. Nie z kim na 
ten temat rozmawiać, ale wystąpimy z pismem do telekomunikacji.  
 Przewodniczący Rady sugerował, by do tego pisma dołączyć listę osób 
chętnych na podłączenie neostrady. 
 Interpelanci udzielenia  dodatkowych informacji nie Ŝądali.  
 
 Ad.pkt.13.   
 
 Pan Andrzej Bogdanowicz w swojej wypowiedzi nawiązał sprawy stanu 
technicznego budynku ośrodka zdrowia, podkreślając, Ŝe wstyd byłoby gdyby 
Sanepid zamknął go ze względu na stan techniczny. Czy samorząd gminy ma 
wpływ na właściciela tegoŜ budynku, by coś w tym zrobić.  
 Ta sprawa bulwersuje nas wszystkich – powiedział Pan Stopa. Takich 
mamy lokatorów. Rozmawiałem juŜ ze Starostą Pułtuskim. My mamy niewielki 
wpływ . Skargi moŜemy pisać do MKCh. To jest wydzierŜawione od ZOZ 
Pułtusk. Są tam trzy mieszkania a tylko jedno ogrzewane.  
 Ja teŜ pojadę do Starosty Pułtuskiego – powiedział radny 
Wawrzonkowski. Temat słuŜby zdrowia będzie tematem sesyjnym. Jest przyjęte 
w planie pracy.  
 Pan Waldemar Leśnik – sołtys wsi Słoniawy zapytywał, czy prawdą jest, 
ze Wójt Gminy za późno złoŜył oświadczenie majątkowe do Wojewody? 
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    Oświadczenie majątkowe złoŜyłem do wojewody przed terminem – 
wyjaśnił Pan Wójt.  
 Pan Kazimierz Szwejkowski – sołtys wsi Leśniewo mówił o awarii na 
wodociągu. Przy posesji w kierunku na Rutki jest chyba pęknięta rura. Tam jest 
zalewisko wody.  
 
Ad.pkt.14.  
  

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady IV zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
              
 
         Przewodniczący Rady Gminy  
        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
 
Protokółowała :                         
Inspektor ds. organizacyjnych 
 (-) Danuta Michalska               
 


